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Χθες μεσημέρι στο γραφείο μου έλαβε χώρα συνεργασία 
Γείτονα, Πανοπούλου, Κοσμίδη, Ιγνατιάδη, Αγγέλου και άλλου 
ένα μέλους του Δ.Σ. για την τροποποίηση της σύμβασης 
Παπαγεωργίου, την οποία είχα αναδιατυπώσει σχεδόν εξ 
αρχής. Η προσπάθεια των Θεσσαλονικέων ήταν να 
λειτουργήσουν περίπου ελευθέρως, με 100% κρατική 
επιχορήγηση ! Ο Γείτονας όπως πάντοτε συμβιβαστικός, μα τι 
συμβιβασμό να κάνεις σχετικά με τις προσλήψεις ή τις 
προμήθειες ; Η Πανοπούλου στήριξε θερμά τις απόψεις μου.

Τελικά δεν αλλάξαμε τίποτε και τους ενθαρρύναμε να 
προχωρήσουν και θα έχουν τη συμπαράστασή μας. Τονίσαμε ότι 
την ερχόμενη βδομάδα πρέπει να κλείσει το θέμα.

Στο μεταξύ, ο Παπαγεωργίου είχε μηνύσει κάποιους, που είχαν 
γράψει ότι δεν έβαλε λεφτά, για συκοφαντική δυσφήμιση.
Στο δικαστήριο, μη μπορώντας να αποδείξει τι έβαλε, 
ανακάλεσε τη μήνυση, χωρίς καμία δήλωση των 
κατηγορούμενων !


